
DIS-VARDE Generalforsamling d.24.febr.2015 

Dagsorden 

1. Valg af dirigent og referent 

2. Fremlæggelse af bestyrelsens beretning 

3. Fremlæggelse af det reviderede regnskab til godkendelse 

4. Kassereren fremlægger budget og bestyrelsens forslag til kontingentet for året 

5. Valg af medlemmer til bestyrelsen 

6. Valg af suppleanter til bestyrelsen 

7. Valg af revisor og revisorsuppleant 

8. Fastlæggelse af kontingent 

9. Behandling af indkomne forslag 

10. Eventuelt 

På valg: 

Næstformand Ulla Pedersen (modtager genvalg) 

Bestyrelsesmedlem Vibeke Hermann (modtager ikke genvalg) 

Sekretær Poula Andreasen (modtager genvalg). 

Ad 1. 

Dirigent: Niels Esbjærg 

Referent Vibeke Krag Hermann 

Dirigenten konstaterede, at mødet var korrekt varslet. 

Ad 2) 

Hans-Erik og Ulla. Efter en lidt svag start måske på grund af ændring af tid og sted er deltager-

antallet ved møderne det samme som før. Dette kan skyldes, at der igen sendes reminder mails ud 

kort før hvert møde. Der er nu 51 medlemmer af DIS-Varde. 

D. 21.okt. 2014 foredrag med Svend Erik Christiansen om ”Slægtsforskning og IT. Hvor står vi 

nu?” med ca. 25 deltagere. 

D.6.jan. 2015 foredrag med Anton Blaabjerg ”Hvor blev min tip-tip oldefar af?”. Ca. 15 deltagere. 

Mødet lå måske for tidligt efter nytår. 

Næste foredrag bliver d.10.3. med Ulrich Alster Klug om brugen af Daisy. 

Til efteråret er der planlagt 2 foredrag. D. 15.9 om lægdsruller med Ulrich Alster Klug og d.3.11 

Erik Kann om slægtsforskning mellem 1801-1834. Nærmere vil fremgå af efterårsprogrammet. 

Ad 3) Carsten Michaelsen (CM) fremlagde regnskabet, der blev godkendt. 

Ad 4) CM redegjorde for kommende udgifter til foredragsholdere og nye regler for tilskud fra DIS-

Danmark, der er til fordel for en lille afdeling som vores, idet alle nu får det samme beløb uanset 

medlemsstørrelse.  



Ad 5) Valgt til bestyrelsen: Ulla Pedersen, Poula Andreasen, Egon Sørensen. 

Bestyrelsen konstituerer sig på næste bestyrelsesmøde. 

Ad 6) 1. Suppleant: Vibeke Krag Hermann, 2. suppleant Leif Petersen. 

Ad 7) Genvalg af Erik Mortensen, revisor, og Ole Nørskov revisorsuppleant. 

Ad 8) Kontingentet på 75,00 kr. uændret. 

Ad 9) Ingen indkomne forslag. 

Ad 10) Der blev foreslået, at foreningen samarbejder med andre lignende foreninger som f.eks. 

Lokalarkivet, Torben Ølholm o.a., som man gør i Grindsted om bredere emner f.eks. 1.Verdenskrig. 

Dette kunne skabe større interesse for foreningen og give flere deltagere på møderne. 

Ligeledes blev der foreslået en fælles Viborgtur og en tur til Esbjerg Byarkiv. 

Emner til kommende foredrag, f.eks. KIP browser. 

Mødet blev afsluttet, og dirigenten takkede for god ro og orden. 

 

 

 

 

 

 

 

 


